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Kære Henrik Appel Esbensen 
  
Tak for dit opfølgende spørgsmål den 18. maj 2020 om sagsbehandlingen af Filminstituttets tagterrasseprojekt i 
Gothersgade.  
 
Inden vi kan træffe afgørelse om projektet, skal vi som nævnt sende sagen i partshøring, behandle 
partshøringssvarene og sende høringssvarene til ansøger, så han kan komme med sine bemærkninger. Vi har 
tidligere vurderet, at sagen kunne sendes i partshøring inden udgangen af maj måned, men partshøringen bliver 
formentlig først sendt i starten af juni. Udover partshøringen, skal vi foretage en helhedsvurdering af projektet, 
sagsbehandle brandforhold og foretage den afsluttende sagsbehandling. Herefter kan vi træffe afgørelse.  
 
Byggesagerne behandles ud fra et lighedsprincip i den rækkefølge, som vi modtager dem. Hvis forvaltningen skal 
prioritere særlige sagstyper fremfor andre, skal der være en saglig begrundelse. Derfor prioriterer vi p.t. på 
baggrund af coronakrisen byggesager, der er direkte relateret til samfundskritiske funktioner. Det kan være sager, 
der handler om etablering af nødherberger, ekstra faciliteter til nødpasning af børn eller til døgnpasning af borgere 
og andre nødombygninger som følge af coronakrisen. 
 
Jeg beklager, at jeg ikke på nuværende tidspunkt kan give en mere konkret tidshorisont for, hvornår sagen kan 
forventes at blive afsluttet. 
  
Med venlig hilsen 
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